
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  

 

22.04.2015                                       м. Черкаси                        №  31 

 

 

Засідання постійної комісії з питань  

приватизації, власності,  підприємництва,  

інвестицій  та  захисту  прав споживачів    

 
 

Всього членів комісії  -   13  

На засіданні присутні  7: 

 

Голова комісії                   - Киницька О.Ю. 

Заступник голови комісії - Побігайло А.П. 

 

Члени комісії:   Бойко В.В.,  Савченко Л.В., Старікова Н.В., Черевко О.В.,    

                           Яровий О.С. 

 

Відсутні 6:  Бабич М.І., Беззубенко В.А.,  Крохмаль А.А., Кулініч В.В.,  

                     Плужник М.А., Філіпенко П.С. 

 

На засідання комісії запрошені: Список запрошених додається (додаток 1). 

 

В роботі засідання взяла участь перший заступник голови обласної ради 

Кравцова Наталія Олегівна. 

 
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015               

№ 36-1/VI „ Про обласний бюджет на 2015 рік”.  

Митюк Т.С. - заступник директора  Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

2. Про передачу майна комунальної власності.  

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності.  

3. Про оренду комунального майна бюджетними установами.  

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  



4. Про списання майна комунальної власності. 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

5. Про внесення змін до рішень обласної ради. 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

 6. Про завершення будівництва об'єкта обласної комунальної власності. 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

   7. Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати.   

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

 8. Про зміну найменування закладу та затвердження Статуту    (КЗ  

„Черкаський обласний госпіталь для інвалідів війни”). 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

9. Про оренду майна Черкаського обласного інституту післядипломної 

освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради. 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

10. Про призначення Валової М.О. на посаду директора комунального 

закладу „Черкаський обласний центр планування сім'ї та репродукції людини 

Черкаської обласної ради”. 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

11. Про звільнення Борисенка О.В.  

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  
 

  12. Звіт про роботу комунального проектно-виробничого архітектурно-

планувального підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної ради. 

Головата О.Д. 

 

- в.о.директора комунального проектно-виробничого 

архітектурно-планувального підприємства 

„Облархбюро” Черкаської обласної ради  

 13. Звіт про роботу комунального підприємства „Черкаське обласне 

об’єднане бюро технічної інвентаризації”.  

Філінська Т.А. - директор комунального підприємства  Черкаське 

обласне бюро технічної інвентаризації  

14. Про виконання рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-28/VІ „Про 

програму приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2012 рік”.  

Плаха В.В. - начальник регіонального відділення Фонду 

державного майна України по Черкаській області  

15. Про виконання рішення обласної ради 28.12.2012 № 19-8/VI „Про 

програму приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2013 рік”. 

Плаха В.В. - начальник регіонального відділення Фонду 

державного майна України по Черкаській області  



16. Про виконання рішення обласної ради від 27.11.2013 № 27-11/VI „Про 

програму приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2014 рік”.                               

Плаха В.В. - начальник регіонального відділення Фонду 

державного майна України по Черкаській області  

 

 

 

1.  СЛУХАЛИ:   

Митюк Т.С., яка поінформувала депутатів про зміни, які  пропонується 

внести до рішення обласної ради „Про  обласний бюджет на 2015 рік”.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  2). 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради „Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1/VI 

„Про обласний бюджет на 2015 рік” та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради „Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1/VI „Про обласний бюджет на 2015 

рік” та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Коваля С.В., який повідомив, що проект рішення обласної ради „Про 

передачу майна комунальної власності” підготовлено з метою проведення 

майнових операцій для належного утримання, використання та експлуатації 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області на підставі звернень, що надійшли на адресу обласної ради від 

Луганської обласної військово-цивільної адміністрації та Черкаської 

загальноосвітнньої санаторної школи-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської 

обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  Підтримати проект рішення „Про передачу майна комунальної 

власності” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 



Висновок постійної комісії додається (додаток  4). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який повідомив, що проект рішення обласнї ради „Про 

оренду комунального майна бюджетними установами” підготовлено 

управлінням майном обласної комунальної власності з метою ефективного 

використання майна та враховуючи звернення, що надійшли до обласної ради 

від комунального підприємства „Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності”, комунальних закладів „Обласна 

спеціалізована дитячо-юнацька спортивна школа олімпійського резерву” та  

„Обласний дитячий санаторій „Зміна” Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  Підтримати проект рішення „Про оренду комунального майна 

бюджетними установами” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  6). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який повідомив, що проект рішення обласної ради „Про 

списання майна комунальної власності” підготовлено відповідно до Порядку 

списання основних засобів об’єктів обласної комунальної власності, 

затвердженого рішенням обласної ради від 29.04.2011 № 5-16/VІ,  з метою 

проведення майнових операцій для належного утримання, використання та 

експлуатації майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області та  враховуючи звернення, що надійшли до обласної ради 

від комунальних закладів „Черкаський обласний госпіталь для інвалідів війни 

Черкаської обласної ради”, „Черкаський обласний протитуберкульозний 

диспансер” Черкаської обласної ради, „Черкаський обласний наркологічний 

диспансер” Черкаської обласної ради; Черкаського обласного інституту  

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради;               

Корсунь-Шевченківської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернат  І-ІІІ 



ступенів Черкаської обласної ради; ЧОКП „Фармація”; КУ „Обласний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної 

ради”. 

Доповідач зазначив, що основні засоби, запропоновані до списання,  

фізично зношені, морально застарілі, у зв'язку з чим їх подальше використання 

та  проведення ремонтних робіт не доцільне. Матеріали щодо списання 

комунальними підприємствами, закладами та установами надано відповідно до 

встановлених Порядком списання основних засобів об’єктів обласної 

комунальної власності вимог  в повному обсязі. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  7). 

 

В обговоренні взяли участь: Криницька О.Ю., Побігайла А.П. 

 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  Підтримати проект рішення „Про списання майна комунальної 

власності” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  8). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який повідомив, що комплекс будівель та споруд, що 

знаходиться в смт Драбів по вул. Леніна, 39 відповідно до Програм приватизації 

минулих років включено до Переліку об’єктів обласної комунальної власності, 

які пропонуються до приватизації.  

Регіональним відділенням Фонду державного майна України по Черкаській 

області проводились роботи по підготовці об'єкта до продажу та укладання 

відповідного договору. Проте,  на адресу обласної ради надійшов лист 

Державного комітету з питань телебачення та радіомовлення, який є 

співвласником зазначеного комплексу, щодо заборони продажу, враховуючи 

його особливий статус. 

Відповідно до звернень Регіонального відділення Фонду державного майна 

України по Черкаській області та Державного комітету з питань телебачення та 

радіомовлення управлінням майном обласної комунальної власності 

підготовлено проект рішення обласної ради „Про внесення змін до рішень 

обласної ради”. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  9). 

 

В обговоренні взяли участь: Криницька О.Ю., Дудник Н.Д., Плаха В.В. 



Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішень 

обласної ради” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток 10). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 6. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., яякий повідомив, що відповідно до рішення Господарського 

суду Черкаської області  від 17 листопада 2008 року за Черкаською обласною 

радою визнано право спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

(комунальної власності області) на об'єкти незавершені будівництвом, що 

знаходяться за адресою: м. Черкаси, вул. Менделєєва, 11 на території 

комунального закладу „Черкаський геріатричний пансіонат Черкаської обласної 

ради”. 

За інформацією Департаменту капітального будівництва 

облдержадміністрації у 1992 році проектною організацією ПрАТ 

„Черкасицивільпромпроект” розроблено проектно-кошторисну документацію по 

об'єкту „Розширення та реконструкція пансіонату ветеранів війни та праці          

м. Черкаси”, згідно з якою планувалося будівництво: спального корпусу 

(кошторисною вартістю 692,524 тис. руб.); теплого переходу між спальним 

корпусом та будинком для престарілих (кошторисною вартістю 340,327 тис. 

руб.); житлового будинку (кошторисною вартістю 340,327 тис. руб.) та 

реконструкція будинку для престарілих (кошторисною вартістю 14,01 тис. руб.). 

Будівельні роботи розпочато у 1993 році. 

За період будівництва профінансовано робіт на суму 876,471 тис. грн. та 

виконано наступні роботи: 

- зведені будівельні конструкції технічного підпілля та цокольного 

поверху, змонтовані плити перекриття над цокольним поверхом спального 

корпусу; 

-  зведені будівельні конструкції цокольного поверху, змонтовані плити 

перекриття над цокольним поверхом теплого переходу між спальним корпусом 

та будинком для престарілих; 

-  зведені будівельні конструкції чотирьох поверхів, змонтовані плити 

перекриття над 4-м поверхом, частково виконання цегельна кладка стін 5-го 

поверху житлового будинку. 

На даний час будівництво об'єкту не завершено, атмосферний вплив вже 

призвів до його часткової руйнації, наявні  ознаки розбирання тощо. 

Керівництвом комунального закладу „Черкаський геріатричний пансіонат 

Черкаської обласної ради” неодноразово порушувалось питання необхідності 

утримання незавершеного будівництва, але у зв’язку з обмеженими фінансовим 



ресурсом, вирішити питання за рахунок коштів обласного бюджету не вбачається 

можливим. 

За результатами проведеної роботи з метою ефективного використання 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області 

управлінням майном обласної комунальної власності виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено проект рішення про надання дозволу на завершення 

будівництва об'єкта обласної комунальної власності. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала рекомендувати доповнити пункт 3 

проекту рішення  та покласти контроль за виконанням рішення також на 

постійну комісію,  підтримати проект рішення із доповненням  і   

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:   

 1. Пропонувати доповнити пункт 3 проекту рішення  та покласти 

контроль за виконанням рішення також на постійну комісію обласної ради з 

питань приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав 

споживачів. 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про  завершення 

будівництва об'єкта обласної комунальної власності” із запропонованим 

постійною комісією доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на 

сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  12). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів постійної комісії із проектом рішення 

обласної ради „Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної 

плати”. Проект рішення підготовлено відповідно до звернення комунального 

закладу „Обласна спеціалізована дитячо-юнацька спортивна школа 

олімпійського резерву” у зв’язку потребою в коштах для проведення ремонту 

легкоатлетичного манежу будівлі.   

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  13. 

Сергій Володимирович повідомив членам комісії про звернення щодо 

часткового звільнення від сплати надходжень від орендної плати, що надійшо 

також від обласного комунального підприємства „Готельний комплекс 

„Дніпро” Черкаської обласної ради. У з’язку із скрутним матеріальним 



становищем комунального підприємства, необхідністю утримувати будівлю по 

вул.Менделєєва,4,  звернувся до членів комісії з проханням підтримати 

внесення відповідних змін до  проекту рішення обасної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати пропозицію щодо 

внесення доповнення до проекту рішення обласної ради, проект рішення із 

доповненням  і   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:   

 1. Пропонувати доповнити пункт 1 проекту рішення  абзацом такого 

змісту: «обласне комунальне підприємство „Готельний комплекс „Дніпро” 

Черкаської обласної ради”.» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати” із запропонованим 

постійною комісією доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на 

сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  14). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

8. СЛУХАЛИ:  

Коваля С.В., який повідомив, що проект рішення обласної ради „Про 

зміну найменування закладу та затвердження Статуту” підготовлено з метою 

приведення у відповідність до вимог чинного законодавства України назви 

комунального закладу охорони здоров’я та його установчих документів. 

Наказом Міністерства охорони здоров'я України від 29.12.2014 № 1020 

„Про внесення зміни до Переліку закладів охорони здоров’я” змінено назву 

закладів охорони здоров’я  з  „Госпіталь для інвалідів війни”  на „Госпіталь 

ветеранів війни”.   

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  Підтримати проект рішення „Про  зміну найменування закладу та 

затвердження Статуту” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної 

ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  16). 



 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., ознайомив членів комісії із проектом рішення обласної ради 

„Про оренду майна Черкаського обласного інституту післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради”, підготовленим  

управлінням майном обласної комунальної власності з метою ефективного 

використання майна та враховуючи звернення, що надійшло до обласної ради 

від Черкаського обласного інституту післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради  з проханням надати дозвіл на передачу в 

оренду майна обласної комунальної власності. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  17). 

 

ВИСТУПИЛИ: Панченко С.Ф., Криницька О.Ю. 

 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  Підтримати проект рішення „Про оренду майна Черкаського 

обласного інституту післядипломної освіти педагогічних працівників 

Черкаської обласної ради” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  18). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії із проектом рішення оланої 

ради „Про призначення Валової М.О. на посаду директора комунального 

закладу „Черкаський обласний центр планування сім'ї та репродукції людини 

Черкаської обласної ради”. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  19). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Валова М.О., яка коротко поінформувала про роботу очолюваного нею  

комунального закладу. 



 

 В обговоренні взяли участь: Криницька О.Ю., Побігайло А.П. 

 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради „Про призначення 

Валової М.О. на посаду директора комунального закладу „Черкаський 

обласний центр планування сім'ї та репродукції людини Черкаської обласної 

ради” та рекомендувати  розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  20). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Коваля С.В., який ознайомив членів постійної комісії із проектом рішення 

обласної ради „Про розірвання трудового договору з Борисенком О.В.”. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (Додаток  21). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Губенко В.А., який звернувся до депутатів з проханням відкласти розгляд 

питання на наступне засідання, так як Борисенко О.В. на даний час перебуває у 

відпустці. 

 

 В обговоренні взяли участь: всі присутні на засіданні члени постійної 

комісії,  Демченко С.Б., Дудник Н.Д.,  Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О. поінформувала депутатів про неналежне виконання 

посадових обов’язків Борисенком О.В. та навела аргументи щодо доцільності  

підтримки підготовленого проекту рішення на засіданні постійної комісії та 

сесії обласної ради. 

 

Дудник Н.Д. поінформувала членів комісії про значне погіршення стану 

фінансової діяльності  ЧОКП „Фармація” за час перебування на посаді 

генерального директора Борисенка О.В. 

 

Черевко О.В. зазначив, що в даній ситуації необхідно прийняти 

управлінське рішення та запропонував доповнити проект рішення  зазначенням 

дати припинення повноважень 8 травня 2015 року, враховуючи, що це останній 

день перебування його у відпустці. 

 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення із 

доповненням  і   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 



 

  „За” -  6,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 1,   „Не голосувало” - 0. 

 

Пропозиція не набрала необхідної кількості голосів.  

 

  

12. СЛУХАЛИ: 

Головату О.Д., яка  прозвітувала перед членами постійної комісії про 

роботу комунального проектно-виробничого архітектурно-планувального 

підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної ради. 

 Текст звіту додається до протоколу (додаток  22). 

 

 В обговоренні взяли участь:  Криницька О.Ю., Побігайло А.П. 

 

Криницька О.Ю. запропонувала звіт Головатої О.Д. про роботу 

комунального проектно-виробничого архітектурно-планувального 

підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної ради взяти до відома та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради, а Оксані Дмитріні 

рекомендувати забезпечити виконання затверджених показників фінансового 

плану комунального підприємства на 2015 рік та визначити джерела 

збільшення його доходів. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звіт  Головатої О.Д. про роботу  комунального проектно-виробничого 

архітектурно-планувального підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної 

ради взяти до відома та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

        2. Виконуючій обов’язки директора комунального проектно-виробничого 

архітектурно-планувального підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної 

ради Головатій О.Д. забезпечити виконання затверджених показників 

фінансового плану комунального підприємства на 2015 рік та визначити 

джерела збільшення його доходів. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток 23). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Філінську Т.А., яка прозвітувала перед членами постійної комісії про 

роботу  комунального підприємства „Черкаське обласне об’єднане бюро 

технічної інвентаризації”.  

 Текст звіту додається до протоколу (додаток   24). 

 

 В обговоренні взяли участь:  Криницька О.Ю., Побігайло А.П. 

 



Криницька О.Ю. запропонувала звіт Філінської Т.А. про роботу 

комунального комунального підприємства „Черкаське обласне об’єднане бюро 

технічної інвентаризації” взяти до відома та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради, а Тетяні Анатоліївні рекомендувати забезпечити виконання 

затверджених показників фінансового плану комунального підприємства на 

2015 рік та визначити джерела збільшення його доходів. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звіт  Філінської Т.А. про роботу комунального комунального 

підприємства „Черкаське обласне об’єднане бюро технічної інвентаризації” 

взяти до відома та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

        2. Директору комунального підприємства „Черкаське обласне об’єднане 

бюро технічної інвентаризації” Філінській Т.А. забезпечити виконання 

затверджених показників фінансового плану комунального підприємства на 

2015 рік та визначити джерела збільшення його доходів. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток 25). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Плаху В.В., який поінформував членів постійної комісії про роботу 

регіонального відділення Фонду державного майна України по Черкаській 

області по об’єктах які запропоновані до приватизації відповідно до 

затвердженої програми приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 

2012 рік. 

 Текст інформації про виконання Програми приватизації об'єктів 

обласної комунальної власності на 2012 рік додається (додаток  26). 

   Віктор Володимирович запропонував зняти з контролю рішення 

обласної ради від 26.06.2012 № 16-28/VІ „Про програму приватизації об’єктів 

обласної комунальної власності на 2012 рік” у зв’язку з втратою  чинності 

деяких положень рішення та прийняттям Програми приватизації об’єктів 

обласної комунальної власності на 2015 рік.  

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію щодо приватизації об’єктів включених до переліку 

об’єктів обласної комунальної власності відповідно до затвердженої програми 

приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2012 рік взяти до 

відома. 

2. Рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-28/VІ „Про програму 

приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2012 рік”, із змінами,  

зяти з контролю постійної комісії у зв’язку з втратою  чинності деяких 



положень рішення та прийняттям Програми приватизації об’єктів обласної 

комунальної власності на 2015 рік.  

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Плаху В.В., який поінформував членів постійної комісії про роботу 

регіонального відділення Фонду державного майна України по Черкаській 

області по об’єктах які запропоновані до приватизації відповідно до 

затвердженої програми приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 

2013 рік. 

 Текст інформації про виконання Програми приватизації об'єктів 

обласної комунальної власності на 2013 рік додається (додаток 27). 

 Віктор Володимирович запропонував зняти з контролю рішення обласної 

ради від 28.12.2012 № 19-8/VI „Про програму приватизації об’єктів обласної 

комунальної власності на 2013 рік” у зв’язку з втратою  чинності деяких 

положень рішення та прийняттям Програми приватизації об’єктів обласної 

комунальної власності на 2015 рік.  

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію щодо приватизації об’єктів включених до переліку 

об’єктів обласної комунальної власності відповідно до затвердженої програми 

приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2013 рік взяти до 

відома. 

2. Рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-8/VI „Про програму 

приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2013 рік” зяти з 

контролю постійної комісії у зв’язку з втратою  чинності деяких положень 

рішення та прийняттям Програми приватизації об’єктів обласної комунальної 

власності на 2015 рік.  

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

16. СЛУХАЛИ:                                

Плаху В.В., який поінформував членів постійної комісії про роботу 

регіонального відділення Фонду державного майна України по Черкаській 

області по об’єктах які запропоновані до приватизації відповідно до 

затвердженої програми приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 

2014 рік. 

 Текст інформації про виконання Програми приватизації об'єктів 

обласної комунальної власності на 2014 рік додається (додаток  28). 

   Віктор Володимирович запропонував зняти з контролю рішення 

обласної ради від від 27.11.2013 № 27-11/VI „Про програму приватизації 



об’єктів обласної комунальної власності на 2014 рік” у зв’язку з втратою  

чинності деяких положень рішення та прийняттям Програми приватизації 

об’єктів обласної комунальної власності на 2015 рік.  

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію щодо приватизації об’єктів включених до переліку 

об’єктів обласної комунальної власності відповідно до затвердженої програми 

приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2012 рік взяти до 

відома. 

2. Рішення обласної ради від  27.11.2013 № 27-11/VI „Про програму 

приватизації об’єктів обласної комунальної власності на 2014 рік”, із змінами,  

зяти з контролю постійної комісії у зв’язку з втратою  чинності деяких 

положень рішення та прийняттям Програми приватизації об’єктів обласної 

комунальної власності на 2015 рік.  

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

          

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

Заступник голови                                                                         А. Побігайло 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток  4                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про передачу майна комунальної власності” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про передачу майна комунальної власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про передачу майна комунальної власності” 

та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
                                                                                         Додаток  6                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про оренду комунального майна бюджетними установами” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду комунального майна бюджетними установами”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про оренду комунального майна 

бюджетними установами” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
                                                                                         Додаток  8                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про списання майна комунальної власності ” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про списання майна комунальної власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про списання майна комунальної власності” 

та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
                                                                                         Додаток  10                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про внесення змін до рішень обласної ради ” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про внесення змін до рішень обласної ради”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

  Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішень обласної ради” 

та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток  12                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про завершення будівництва об'єкта обласної комунальної власності” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про завершення будівництва об'єкта обласної комунальної 

власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Пропонувати доповнити пункт 3 проекту рішення  та покласти 

контроль за виконанням рішення також на постійну комісію обласної ради з 

питань приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав 

споживачів. 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про  завершення 

будівництва об'єкта обласної комунальної власності” із запропонованим 

постійною комісією доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на 

сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток  14                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної 

плати перелік суб’єктів (об’єктів) обласної комунальної власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Пропонувати доповнити пункт 1 проекту рішення  абзацом такого 

змісту: «обласне комунальне підприємство „Готельний комплекс „Дніпро” 

Черкаської обласної ради”.» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати” із запропонованим 

постійною комісією доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на 

сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

  

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток  16                                                                                         

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про зміну найменування закладу та затвердження Статуту” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про зміну найменування закладу та затвердження Статуту”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про  зміну найменування закладу та 

затвердження Статуту” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток 18                                                                                         

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про оренду майна Черкаського обласного інституту  

післядипломної освіти педагогічних працівників  

Черкаської обласної ради” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду майна Черкаського обласного інституту 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В., иректора дитячого закладу оздоровлення 

«Мрія» Панченко С.Ф. та розглянувши проект рішення обласної ради  постійна 

комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про оренду майна Черкаського обласного 

інституту післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної 

ради” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток  20                                                                                      

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про призначення Валової М.О. на посаду директора комунального 

закладу „Черкаський обласний центр планування сім'ї та репродукції 

людини Черкаської обласної ради” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про призначення Валової М.О. на посаду директора 

комунального закладу „Черкаський обласний центр планування сім'ї та 

репродукції людини Черкаської обласної ради”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В., в.о.директора комунального закладу 

„Черкаський обласний центр планування сім'ї та репродукції людини 

Черкаської обласної ради” Валової М.О.  і розглянувши проект рішення 

обласної ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення обласної ради „Про призначення Валової 

М.О. на посаду директора комунального закладу „Черкаський обласний центр 

планування сім'ї та репродукції людини Черкаської обласної ради” та 

рекомендувати  розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 
 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                                         Додаток  23                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо звіту  про роботу комунального  

 комунального проектно-виробничого архітектурно-планувального 

підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної ради  

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, заслухала  звіт Головатої О.Д. 

про роботу комунального проектно-виробничого архітектурно-планувального 

підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної ради  та  вирішила: 

 

1. Звіт  Головатої О.Д. про роботу комунального проектно-виробничого 

архітектурно-планувального підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної 

ради взяти до відома та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

        2. Виконуючій обов’язки директора комунального проектно-виробничого 

архітектурно-планувального підприємства „Облархбюро” Черкаської обласної 

ради Головатій О.Д. забезпечити виконання затверджених показників 

фінансового плану комунального підприємства на 2015 рік та визначити 

джерела збільшення його доходів. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                         Додаток  25                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 22.04.2015  № 31 
 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо звіту  про роботу  

комунального підприємства „Черкаське обласне  

об’єднане бюро технічної інвентаризації”  

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 22 квітня 2015  року, заслухала  звіт Головатої О.Д. 

про роботу комунального підприємства „Черкаське обласне об’єднане бюро 

технічної інвентаризації” ради  та  вирішила: 

 

1. Звіт  Філінської Т.А. про роботу комунального комунального 

підприємства „Черкаське обласне об’єднане бюро технічної інвентаризації” 

взяти до відома та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

        2. Директору комунального підприємства „Черкаське обласне об’єднане 

бюро технічної інвентаризації” Філінській Т.А. забезпечити виконання 

затверджених показників фінансового плану комунального підприємства на 

2015 рік та визначити джерела збільшення його доходів. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 


